

Date : 04 November 2018

التاريخ : 04 نوفمبر 2018

Mr. Hassan Abdulrahman Al-Serkal
Executive VP & Chief Operations Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ,,,

Subject : Disclosure of Material information

الموضوع : إفصاح عن معلومات جوهرية

As per the above subject , and refer to the previous disclosure on 19/03/2017 , which disclosed that the consortium of WTE Wassertechnik GmbH / IFA was qualified in the sewage treatment plant in Umm Al-Hayman " by Kuwait Authority for Partnership Projects – KAPP

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، وعطفاً على إعلان الشركة بتاريخ 19 مارس 2017 والذي تم فيه الإعلان عن فوز التحالف المكون من ديليو تي أي واسيرتيكتيك جي.إم.بي.إتش / إيفا (WTE WASSTERTECHNIK GmbH/IFA) ، وتأهيلها في مشروع " تطوير وتوسعة محطة تنقية المجاري في أم الهيمنان " من قبل هيئة مشروعات الشراكة بين القطاعين الخاص والعام KAPP .

The consortium has signed the agreement with MPW and KAPP considering the mentioned consortium is the winner and selective bidder .

فقد قام التحالف اليوم بالتوقيع على عقد المشروع مع وزارة الأشغال العامة وهيئة مشروعات الشراكة باعتبار التحالف المذكور هو الفائز بالمشروع .

Where as this project consists of the establishment of a new water treatment plant Sewage purification plant "Umm Al-Hayman" for the purpose of sewage treatment with initial capacity of 500 thousand meters (M3) average daily flow.

ويتألف المشروع من إنشاء محطة معالجة مياه صرف صحي جديدة داخل حدود محطة التنقية "أم الهيمنان" الحالية - بفرض معالجة الصرف الصحي بطاقة إستيعابية مبدئية قدرها 500 ألف متر مكعب متوسط التدفق اليومي .

Note that we can't determine the financial impact at the moment .

علماً بأنه لا يمكن تحديد الأثر المالي في الوقت الحالي .

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ,,,



صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة
Saleh Saleh Al-Selmi
Chairman